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Saco-S-rådet    PROTOKOLL 
Linköpings universitet   fört vid styrelsemöte 2025-05-15  
Styrelsen     
    Närvarande: 

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande 
Maria Ewerlöf, HMV  
Peter Hult, IMT 
Kjell Karlsson, ITN 
Torbjörn Larsson, MAI 
Janerik Lundquist, IEI 
Åsa Rybo Landelius, IFM 
David Rule, MAI 
Carina Wennerholm, HMV 
Therese Winder, UF (fr.o.m. §2) 
Per Gyberg, TEMA, suppleant 
Maria Hedtjärn, UF, suppleant 
Darcy Parks, TEMA, adjungerad 
Robert Andersson, SULF, adjungerad  
(Medverkade på §§ 1-4) 
 

    Frånvarande: 
Tove Mattsson, IBL, suppleant 
 
 
 

§1 Inledning och formalia 
Ordföranden Krzysztof Marciniak öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Dagordningen 
godkändes och Carina Wennerholm utsågs till justeringsperson. Föregående protokoll är 
justerat och publicerat på hemsidan och i vårt Teams.  
 
§2 [P 11/04] Arbetsgrupper rapporterar 
Arbetsmiljö, arbetsvillkor och rehabilitering – Peter Hult informerade att arbetet med 
undersökningen och skrivningen rörande ”LiU:s kultur kontra arbetsmiljö” är färdig och man 
har nu sammanställt ett dokument. Planeras in en punkt kommande styrelsemöte för att 
diskutera hur gruppen ska gå vidare.    
LSG-frågor – Åsa Rybo Landelius meddelade att gruppen har haft ett möte häromdagen. 
Arbetstid, anställningstrygghet och ekonomi – Krzysztof Marciniak meddelade att man 
fortfarande väntar på att få göra en partsgemensam sammanställning av enkäten rörande 
lärarnas arbetstidsavtal. 
Doktorand- och postdoktorfrågor – Maria Ewerlöf meddelade att gruppen ska ses om ett par 
veckor och sen ska man för att träffa Prorektor Karin Axelsson den 18 juni. Aktuell fråga är 
doktorandernas undervisningstid. Hur registreras denna tid och vem håller ordning på detta. 
 
§3 Information från kontaktförbundet 

Robert Andersson, SULF, informerade om följande: 

• planerna för förhandlingarna i höst med Arbetsgivarverket. Det har jobbats länge nu 

med att ta fram yrkanden som ska lämnas över den 18 juni då man även erhåller 

motpartens yrkanden.  
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• Över 100 enskilda tvister om sjukfrånvaroskulder där Statens servicecenter sköter 

lönehanteringen. 

• Den 3 juni äger den sista Saco-S-nätverksträffen rum för våren. Här kommer Anna 

Sofia Tanimotos från Stockholms universitet redogöra för sin avhandling om osäkra 

anställningar och hur det påverkar forskares hälsa. Saco-S/LiU LSG ombud är välkomna 

att delta 

• SULF har en ny sida: högskolestatistik där man just nu hittar statistik om osäkra 

anställningar och om forskningsfinansiering. Sidan är öppen för alla och kommer 

succesivt byggas ut med nya rapporter. 

 
§4 Jour under sommaren 2025  
Krzysztof Marciniak informerade om att vi på vårt junimöte kommer att fördela årets 
jourveckor under sommaren. Bra om vi reder ut hur man ska agera under jouren när man är 
ensam Saco-S-representant.  
 
§5 Förändring övergripande verksamhetsstyrning (ur CSG 250512)  
Krzysztof Marciniak informerade rörande en planerad förändring rörande övergripande 
verksamhetsstyrning vid LiU. Högskoleförordningen anger att universitetsstyrelsen bl.a. ska 
besluta i viktigare frågor om verksamhetens övergripande inriktning samt i viktigare frågor om 
den interna resursfördelningen. LiU:s arbetsordning anger att styrelsen beslutar om 
universitetets övergripande inriktning såsom strategiska visioner och mål och om 
verksamhetsplan. Verksamhetsplanen utgår från strategisk plan och är universitetets verktyg 
för mer operativ styrning, ledning och anslagsfördelning. Nu vill man förändra 
ansvarsfördelningen mellan styrelsen och rektor. Förslaget går ut på att 
verksamhetsstyrningen delas upp i två styrdokument: 
- Planeringsdirektiv med ramar för anslagsfördelning (styrelsebeslut) 
- Verksamhetsplan (rektorsbeslut) 
Denna förändring förutsätter justering i LiU:s arbetsordning. 
 
§6 US internat 23 april 
Åsa Rybo Landelius informerade från Universitetsstyrelsens internat där hon deltog den 23 
april. Denna dag var det lite friare med två teman som behandlades. Tema 1 – Vad är ett 
universitet? Tema 2 – Planeringsdirektiv. Bl.a. kom detta om forskningstid i tjänsten in som är 
viktigt för att vara en attraktiv arbetsgivare. Man även diskuterat hur viktigt det är att ha 
excellenta forskningsmiljöer kontra bredd. Man pekade på att EU-finansiering är just nu LiU:s 
största möjligheten att öka intäkterna till forskning. 
 
§7 Internatet 14–15 oktober 
Therese Winder informerade att vårt lunch-lunch-internat i oktober är bokat på Söderköpings 
brunn. Arbetsgruppen har planerat att dag 1 inleda med att behandla övergripande 
universitetsekonomi. Sen är tanken att bjuda in en gäst och prata framtidsspaning. Andra 
dagen blir det en workshop på temat ” Vilka är vi och vad vill vi?”, fackets roll, utmaningar och 
en diskussion om styrelsens arbetsformer, t.ex. hur fastställer vi dagordningen på 
styrelsemötena. Anmälningsformulär kommer gå ut inom kort. 
 
§8 Anpassning av LiUs webbsidor (inkl. Lisam) till DOS-lagen  
Krzysztof Marciniak och Torbjörn Larsson har haft ett möte med utbildningsrådet Ragnhild 
Löfgren den 15 april för att diskutera frågan rörande anpassning av LiUs webbsidor (inkl. 

https://sulf.se/statistik/
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Lisam) till DOS-lagen. Detta har ju övergått till en process som ska beslutas separat istället för 
att beslutas om i samband med ”Riktlinjer för utbildning och examination på grundnivå och 
avancerad nivå”. Det har inkommit mycket invändningar från kärnverksamheten då det finns 
en risk för att lärarna måste ägna mycket tid för att tillgänglighetsgöra allt kursmaterial. Olika 
AI-hjälpmedel borde kunna vara ett stöd i detta arbete. 
 
§9 Diskussion på CSG den 5 maj om LiU-2024-01465 (Beslut om vägledning för befordran 
från biträdande professor till professor respektive biträdande universitetslektor till 
universitetslektor vid Medicinska fakulteten)  
Krzysztof Marciniak informerade om att detta beslut, som tagits utan samverkan, nu varit 
uppe i CSG. Nu väntar vi på besked från arbetsgivaren hur vi säkerställer att sådana här beslut 
på fakultetsnivå inte tas utan samverkan framöver. Rörande beslutet i sig har man på CSG haft 
lång diskussion med dekanus på medicinska fakulteten. 
 
§10 Samverkan kring rekrytering av forskning och innovationsstödsdirektör  
Therese Winder informerade om att löpnande urval pågår av forsknings- och 
innovationsstödsdirektör och man har påbörjat intervjuerna.  
 
§11 LSG-frågor 

a)  Pilotprojektet för tjänstgöringsplaner - frågan parkerades till nästkommande 
styrelsemöte. 

§12 Övrig information 
a) Krzysztof Marciniak påminde om Saco-S nätverksträffar under våren där nästa äger 

rum 2025-06-03 kl. 10:15-11:15, se även § 3. 
 

§13 Parkeringslista 
a) §11 Pilotprojektet för tjänstgöringsplaner - Åsa Rybo Landelius 
b) §15b Kommunikation med medlemmar – Darcy Parks 

 
14 Information till medlemmar 
Ingen information planeras i nuläget.  
 
§15 Övriga frågor 

a) Carina Wennerholm redogjorde för effekter av LIRE-utvärderingen på medicinska 
fakulteten. Det finns risk att utvärderingen leder till att man omfördelar resurser från 
lärarnas kompetensutvecklingstid till excellenta forskningsmiljöer.   

b) Kommunikation med medlemmar – frågan parkerades till nästkommande 
styrelsemöte. 
 
 

§16 Mötet avslutas 
Ordföranden tackade för dagens möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Kjell Karlsson   Krzysztof Marciniak  Carina Wennerholm 
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